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 Zápisnica z XIV. zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 19. 06. 2023 

o 16.10 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 

2. Informácia o hospodárení a zmenách programového rozpočtu k 31.03.2023 

3. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami 

4. Druhá zmena programového rozpočtu na rok 2023 

5. Stavebné úpravy v Múzeu Vojtecha Löfflera 

6. Návrh participatívneho rozpočtu MČ Košice-Staré Mesto na rok 2023 

7. Záver 

 

1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková otvorila zasadnutie Komisie finančnej, 

výstavby a verejného poriadku (ďalej len “komisia”) a ospravedlnila neprítomnosť                                

P. Hanušina. Z 8 členov komisie sa zasadnutia zúčastnili 4 členovia.  

Predsedníčka komisie vyzvala na schválenie, zmenu a doplnenie programu. Starosta                              

I. Petrovčik navrhol doplniť bod č. 1a Informatívna správa o stave schvaľovania FAST CARE. 

Schválený program zasadnutia po úprave a zmene poradia jednotlivých bodov: 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie 

1a. Informatívna správa o stave schvaľovania “Fast Care 1” 

2. Informácia o hospodárení a zmenách programového rozpočtu k 31.03.2023 

3. Stavebné úpravy v Múzeu Vojtecha Löfflera 

4. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami  

5. Druhá zmena programového rozpočtu na rok 2023 a Záverečný účet mestskej časti za rok 

2022 

6. Návrh participatívneho rozpočtu MČ Košice-Staré Mesto na rok 2023 

7. Rôzne 

8. Záver 
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1a/ Informatívna správa o stave schvaľovania “Fast Care 1” 

Starosta I. Petrovčik informoval o stave schvaľovania žiadosti o NFP z výzvy IROP 

“Fast Care”. Mestská časť dňa 20. 03. 2023 podala žiadosť o NFP z výzvy (Kód IROP-PO9-

SC91-2023-108) v rámci operačného programu IROP cieľom PO9 FAST-CARE.  

Žiadosť bola schválená, rozhodnutie o schválení bolo doručené mestskej časti dňa 15. 06. 2023. 

Mestská časť sa vzdáva nároku na odvolanie.  

Na základe online rokovania starostov mestských častí Košíc, riaditeľa IROP A. Németha                      

a ministra investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR P. Balíka zo dňa 15. 06. 2023 

starosta I. Petrovčik informoval o žiadosti ministra vo veci dohody jednotlivých mestských častí 

Košíc s Mestom Košice o prerozdelení financií pre mesto z vyššie spomenutej schválenej výzvy   

 

V piatok 16. 06. 2023 sa uskutočnilo mimoriadne zasadnutie Rady starostov z dôvodu otázky 

reverzného toku financií pre mesto Košice. Starostovia veľkých mestských častí sú ochotní                 

v dohode zadeklarovať max.10 % z poskytnutých financií pre Mesto Košice.  

 

Poslankyňa R. Zolnaiová sa dopytovala, či je poskytnutie finančných prostriedkov podmienené 

schválením zvýšenia poplatku za odpad na úrovni mesta Košice zo strany primátora J. Polačeka.  

Po utorkovom (20. 06. 2023) stretnutí členov Rady starostov s predsedom vlády                          

Ľ. Ódorom padne definitívne rozhodnutie k dohode o prerozdelení finančných príspevkov.  

 

 

Uznesenie č. 1/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o prerozdelení finančného príspevku z výzvy 

v rámci Operačného programu IROP cieľom PO 9 FAST-CARE v pomere maximálne 10 % 

pre mesto Košice a 90 % pre Mestskú časť Košice-Staré Mesto a odporúča po prijatí platby 

nenávratného finančného príspevku pripraviť materiál na zasadnutie miestneho zastupiteľstva 

v septembri 2023 aj s vyčislením finančných prostriedkov investovaných mestskou časťou do 

majetku mesta Košice. 

 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Informácia o hospodárení a zmenách programového rozpočtu k 31. 03. 2023 

E. Hulmečíková udelila slovo vedúcej ekonomického oddelenia Z. Benčöovej, ktorá 

sumarizovala hospodárenie počas daného obdobia (v rozpočtovom provizóriu).  

Uznesenie č. 2/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto berie na vedomie a odporúča predložiť na zasadnutie miestneho 

zastupiteľstva materiál o hospodárení a zmenách programového rozpočtu k 31. 03. 2023.  

 

Hlasovanie: 

Za: 5    Proti: 0     Zdržal sa: 1 
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3/ Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami 

 

  Vedúca ekonomického oddelenia Z. Benčöová predstavila návrh zásad hospodárenia                 

s finančnými prostriedkami. Tieto zásady nie sú povinné ale sú odporúčané pre nastavenie 

jasných pravidiel hospodárenia. V prípade schválenia budú realizované školenia zamestnancov 

miestneho úradu.   

 

Počas diskusie do rokovacej miestnosti vstúpil poslanec M. Djordjevič (16.50 hod.). 

 

Uznesenie č. 3/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča predložiť Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami               

na najbližšie zasadnutie Miestneho zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

4/ Stavebné úpravy v Múzeu Vojtecha Löfflera 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková  udelila slovo riaditeľke Múzea Vojtecha 

Löfflera N. Ráczovej. Dňa 14. 06. 2023 bola riaditeľke MVL odoslaná žiadosť o doplnenie 

a vysvetlenie jednotlivých rozpočtových položiek. Dňa 15. 06. 2023 bola táto žiadosť odoslaná 

opätovne bez odpovede. Pani riaditeľka uviedla, že jednotlivé položky sú zahrnuté v návrhu 

rozpočtu.  

 

E. Hulmečíková uviedla, že pri osobnom stretnutí poslancov s riaditeľskou v múzeu, boli 

vznesené požiadavky na rekonštrukciu prízemia, strechy a kanalizácie zo strany MVL, ktoré je 

potrebné zafinancovať.  

 

Z. Benčöová uviedla, že celkový rozpočtový finančný balík múzea je vo výške                     

194 120 € a je potrebné vyčísliť koľko z uvedenej sumy je určené na kapitál, a následne danú 

sumu preklasifikovať na kapitál. 

 

 

Uznesenie č. 4/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča presunúť z príspevku na Múzeum Vojtecha Löfflera vo výške 

194 120 € na kapitálové výdavky vo výške 44 538 €. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

5/ Druhá zmena programového rozpočtu na rok 2023 a Záverečný účet mestskej časti za 

rok 2022 

A) Druhá zmena programového rozpočtu na rok 2023 
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Starosta I. Petrovčik zhrnul zdôvodnenie návrhu na navýšenie programového rozpočtu 

na rok 2023 na príjmovej časti v položke 292 008 Nedaňové príjmy z hazardných hier o 69 850 

€ a vo výdavkovej časti v podprograme 6. 2. Podporná činnosť v položke 610 mzdy vo výške 

51 760 € a v položke 620 poistné a príspevok do poisťovní vo výške 18 090 €. Na základe 

predloženej dôvodovej správy zhrnul navýšenie výdavkov na novovytvorené pracovné pozície.  

M. Djordjevič sa dopytoval na potrebu prijatia ďalšej upratovačky a dvoch referentiek pre 

osvedčovanie podpisov a listín. 

E. Hulmečíková žiada namiesto jedného 2 vrátnikov/ informátorov, ktorí pokryjú celé časové 

okno úradných hodín.   

R. Zolnaiová žiada písomne (e-mailom) doložiť koľko je v súčasnosti zamestnaných 

pracovníkov na úrade,  koľko zamestnancov majú materské škôlky a o koľko sa navyšuje ich 

počet.  

E. Hulmečíková navrhuje v úprave rozpočtu odpočítať 13 000 € z trhoviska z dôvodu 

nižšieho počtu kontajnerov. Z kapitálových výdavkov 60 000 € určených na MVL vykryť platy. 

Zvyšných 3 000 € presunúť na dotácie podľa VZN.  

Uznesenie č. 5/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča navýšiť podprogram 6.2. Podporná činnosť o 69 850 €, z toho 

610 mzdy vo výške 51 760 €, 620 poistné a príspevok do poisťovní vo výške 18 090 €. Zobrať 

z podprogramu Trhovisko 13 000 € a preklasifikovať 60 000 € z kapitálových výdavkov                        

na Múzeum Vojtecha Löfflera .  

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

B) Záverečný účet mestskej časti za rok 2022 

Predsedníčka E. Hulmečíková predniesla návrh na MZ vo veci schválenia hlavnému 

kontrolórovi JUDr. Romanovi Pillárovi za kvalitné vykonávanie pracovných činností v roku 

2022 odmenu vo výške 10 % z mesačného platu hlavného kontrolóra za obdobie 10 

kalendárnych mesiacov marec až december 2022, ktorá bude vyplatená v najbližšom 

výplatnom termíne. Členovia komisie poukázali na to, že hlavnému kontrolórovi nebol 

vyplatený 13. plat a ani iná odmena za rok 2022.  

 V tomto bode komisia nehlasovala. 

6/ Návrh participatívneho rozpočtu MČ Košice-Staré Mesto na rok 2023 

 

Predsedníčka E. Hulmečíková udelila slovo R. Zolnaiovej, ktorá predstavila návrh 

participatívneho rozpočtu pre mestskú časť Košice-Staré Mesto na roky 2023 - 2024. PR by 

mal byť vyčlenený pre konkrétnu osobu na úrade (tajomník PR). Výzva by mala byť spustená 

približne v mesiacoch september/ október 2023. Položila otázku, ktorým oblastiam sa chce 

mestská časť venovať v participatívnom rozpočte.  
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Vedúci oddelenia rozvoja O. Kovács doplnil, že hlasovanie je potrebné rozdeliť buď na 

kategórie alebo územný princíp. 

 

Uznesenie č. 6/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča pripraviť VZN k participatívnemu rozpočtu a pokračovať ďalej 

v doladení procesov.   

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

7/ Rôzne 

 

A) Cassovar 

 

Vedúci Oddelenia rozvoja a investícii O. Kovács informoval o investičnom zámere 

rezidencie Cassovar, ktorá bude z časti prestavovať svoje kancelárske priestory na bytové. 

Parkovacie miesta tvoria jedno poschodie a budú prestavovať ďalšie.  

 

Uznesenie č. 7/19-06-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, berie na vedomie informáciu o prestavbe časti rezidencie Cassovar.  

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

 

B) Doručovanie staromestských listov  

 

Podpredsedníčka I. Faťolová doplnila informáciu o doručovaní periodík na základe               

tlačiva – usmernenia poštového podniku. Na základe daného usmernenia by mali byť dané 

periodiká doručované priamo do schránok. 

 

 

8/ Záver 

 

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť a ukončila 

zasadnutie komisie o 18.36 hod. Najbližšie zasadnutie komisie sa predbežne uskutoční dňa 

28.06.2023 /streda/ o 16.00 hod. Pozvaní budú zástupcovia Mesta Košice p. Kottferová, Kosit 

a.s. 

 

 

  

V Košiciach dňa 19. júna 2023                                                  Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                                    

                       predsedníčka  komisie     

 

Zapísala: 

Bc. Nikola Popovič  

tajomníčka komisie 


